

DOI:10.18572/2072-4160-2018-3-35-39

УДК 342.951
ББК 67.51

К вопросу о проблемах практики выявления и пресечения правонарушений, предусмотренных статьями 6.9, ч. 2 ст. 20.20 КоАП РФ

ИЗМАЙЛОВ ВАДИМ ВАЛЕРЬЕВИЧ,

заместитель начальника Управления по контролю за оборотом наркотиков
Министерства внутренних дел по Республике Карелия (г. Петрозаводск)
vad-izmailov@mail.ru

В данной статье автор исследует вопрос несогласованности нормативно-правовых актов, регулирующих проведение медицинского освидетельствования на предмет выявления факта употребления наркотиков без назначения врача.

Ключевые слова: побуждение и принуждение к прохождению медицинского освидетельствования, раннее выявление наркопотребления.

On Issues of the Practice of Identification and Prevention of Offenses Stipulated by Articles 6.9, Part 2 Article 20.20 of the Administrative Offense Code of the Russian Federation

Izmaylov Vadim V.

Deputy Head of the Department of Control over Circulation of Narcotic Drugs
of the Ministry of Internal Affairs for the Republic of Karelia
(Petrozavodsk)

In this article author examines the issue of inconsistency of normative - legal acts regulating the conduct of medical examinations in order to identify the fact of drug use without a doctor's prescription

Keywords: inducement and coercion to undergo a medical examination, early detection of drug use.
